
Referat af skolebestyrelsesmøde 

Tirsdag den 5. oktober 2021 kl. 17.00 – 18:00 
Virtuelt møde  

Udsendt 
af: 
Ordstyrer: 
Referent: 

Michael Holze Zimmermann 

 
Jan Forsing 

Søgårdsskolen den 12. oktober 2021 

Indkaldes:  Charlotte Esmeralda Kamp, Michael Carstensen, Mikkel Hansen, Christina Peets Gottliebsen, 
Kasper Tjørntvej Davidsen, Poul Phillip Bendixen Møller, Marie Louise Bjerg, Frank Hugsted, Kim 
Helweg-Møller, Michael Holze Zimmermann og Mads Unger Mikkelsen, Tobias Haahr Kulmbach, 
Jan Forsing 

 

Gæst: Hans Andresen, Skolechef 

Afbud: Mads Unger Mikkelsen, Tobias Kulmbach 

  

 
 Nr. 

 
 Dagsorden 

  
Bilag/Indstillinger 

Referat 

 
21/22-9 

 
Godkendelser: 

Referat af mødet den 31. august 2021 

 
 

Medbring tilsendte 
referat 

 

Referat godkendt uden 

bemærkninger 

 
21/22-

10 

  
Meddelelser: 

• Skolechef (HA) 

• Formand (CK) 

• Medarbejdere (FH/KHM) 

• Ledelse (MHZ) 

 
  

 
Skolechef:  
Gav kort afrapportering om status 
vedr. skoleleder.  

Økonomisk tilsagn om midlertidig 
ansættelse af afdelingsleder indtil 
udgangen af skoleåret 21/22.  
Afrapportering af udvalgsarbejde 
vedr. elevprofiler, takst- og 
budgetmodel inden efterårsferien, 
som kører planmæssigt. Præget af 
godt samarbejde og fælles 
fodslag. Der bliver ikke tale om 
lineære økonomiske reduktioner 
som følge af elevreduktionen, idet 

der er enighed om 
grundomkostninger i form af 
generel ledelse og administration 
samt hensynet til ”klasser”. 
Skolebestyrelsen holdes løbende 
orienteret. 
 
Formand:  
Udtrykte sin utilfredshed med den 
langsommelige proces med 
afklaring af ledelsesbemandingen. 
Deltaget i forældremøder på 

skolen, hvor hun har fortalt om 
arbejdet i bestyrelsen. 
Kontaktforældre og deres rolle må 
afklares i de enkelte klasser. Det 
er ikke alle, der har behov eller 



overskud til at varetage opgaven. 
 
Medarbejdere: 
Kvittering til ledelsen for en stor 
indsats i en svær tid. 
Medarbejderne udviser god 
forståelse for situationen. 
Drøftelse af arbejdsmiljø i faglig 
klub. Begyndt tværfaglig fokus 

mellem lærere og pædagoger. 
Trods godt samarbejde og 
forståelse for situationen, er 
arbejdsvilkårene blevet 
vanskeligere i takt med højt 
sygefravær. 
 
Ledelse:  Årsagen til et højt 
sygefravær er dels vakancer med 
deraf følgende 
rekrutteringsvanskeligheder, som 
bevirker at medarbejderne løber 

stærkere, dels et stigende antal 
langtidssyge (primært fysiske 
mén) samt efterveerne af Covid-
.19 med et svækket 
immunforsvar. Personalet tilbydes 
influenzavaccination. Der 
igangsættes et opsøgende arbejde 
ift. vakancerne, som bl.a. har 
bevirket ansættelse af 2 nye 
pædagoger. Der er udfordringer 
med at fastholde personale, 

hvilket bl.a. er en konsekvens af 
den gradvist ændrede elevprofil, 
hvor oprettelsen af 
gruppeordninger på de almindelige 
folkeskoler reducerer 
elevgrundlaget til SØ. Frank 
Hugsted nævnte i øvrigt, at der er 
en tendens til at stadig flere 
elever møder syge op i skolen. 
Denne problematik er berørt i det 
seneste forældrebrev fra ledelsen. 
Der er en generelt god holdånd på 

skolen med stor hjælpsomhed på 
tværs i huset. Elevrådet er 
konstitueret med deltager kun ved 
fysiske møder, ikke virtuelle 
møder. 
 

 
21/22-

11 

 
PWC-rapport 
- status på processen 

 
v/ Michael Holze 
Zimmermann (mhz)  

 
Hans Andresen afrapporterede 
punktet under Meddelelser. 
 

 
21/22-

12 
  

 
Økonomi 

- orientering 

 

v/ Jan Forsing/ 

Michael Holze 

Zimmermann (mhz) 

 
Jan Forsing afrapporterede om 

skolens økonomi. Seneste 
prognose (august) viser et 
overskud på 1,75 mio. kr., hvilket 
er 0,5 mio. kr. højere end 
prognosen efter 2. kvartal. Den 
primære årsag til stigningen 
skyldes vakante stillinger, som har 
været vanskelige at besætte bl.a. 
som følge af en stigende 
konkurrence skolerne imellem, jf. 



oprettelsen af gruppeordninger. 
Andre skoler i kommunen har 
generelt også udfordringer med at 
besætte ledige stillinger. 
 

 
21/22-

13 
 

 
Feriekalender 2022-2023 
-Se vedlagte udkast 

v/Michael Holze 
Zimmermann (mhz) 

 
Feriekalender godkendt 

 
21/22-

14 
 

 
Støtteforeningen, 
status, sidste nyt 

 
V/ Marie Louise Bjerg 
& Mikkel Hansen 

 
Afventer Danske Bank 

 
21/22-

15 
 

Eventuelt 
- Herunder ønsker om punkter til ny 

dagsorden 

  
Skolebestyrelsens beretning 

lægges ud på aula. Drøftelse af 
Lorry-udsendelse med elevsager. 
Fuld opbakning til skolens ledelse 
fra skolebestyrelsen. 
Skoleledelsen kan ikke 
kommentere på enkelt- og 
personsager. 
 

 


